
                                                                                          
                                                                                                                                                  

 

Artikel 40 vragen PvdA Dordrecht over loden leidingen in Dordrecht. 

 

Uit de media hebben wij de afgelopen week kunnen vernemen dat meerdere grote steden 

momenteel bezig zijn met onderzoeken of er nog loden leidingen in woningen gebouwd voor 1960 

zitten of zich nog in de grond bevinden. Onder andere Amsterdam, Utrecht en Rotterdam doen hier 

al onderzoek naar of zijn zelfs al bezig met maatregelen. Het gebruik van loden leidingen zou een 

ongezond effect kunnen hebben op de drinkwaterkwaliteit en de volksgezondheid. Voor Dordrecht 

zouden wij van het college graag antwoord krijgen op de volgende vragen 

 

• Zitten er ook in Dordrecht nog loden leidingen in huizen of in de grond? 

• Zo ja, is bekend waar deze leidingen zich bevinden? 

• Indien niet bekend, zijn er pogingen ondernomen om dit te onderzoeken 

• Is bekend wat het loodpercentage in het Dordtse drinkwater is? 

• Zijn er woningen of wijken waar dit percentage boven de adviesnorm (5ug/l) ligt 

 

 

Namens Fractie PvdA Dordrecht, 

Alexander Jansen 

 


